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                            CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

  

  Nr. 1075/16.01.2020 

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat astăzi  15.01.2020  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 

   Şedinţa ordinară a fost convocată prin Dispoziția Președintelui Consiliului  

Județean  Constanța  nr.1/08.01.2020,  astăzi 15.01.2020, ora 13.00,                                      

în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 

Constanţa, în conformitate cu prevederile art. art.178 alin.(1) si art. 179 al. (1)                      

și    al. (2) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ. 

            La sedinţă participă: Domnul Țuțuianu Marius Horia - Președinte                    

al Consiliului Județean Constanța, domnul Palaz Claudiu Iorga - Vicepreședinte                 

al Consiliului Județean Constanța, domnul  Learciu Dumitru Daniel  - 

Vicepreședinte al Consiliului Județean Constanța, doamna Belu Mariana  - 

Secretarul General al Județului Constanța, consilieri judeţeni, managerii                    

instituțiilor subordonate Consiliului  Județean Constanța, directorii direcţiilor                    

de specialitate din aparatul propriu al Consiliului Judeţean Constanţa. 

           De asemenea, în sală sunt prezenți reprezentanți mass media.  

           Lipsesc următorii consilieri județeni: Doamna Gheorghe Adriana Veronica,  

domnul Zahariuc Florin Cristian.   

 

 

 

X 

 

 

Ordinea de zi:         

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului 

Judeţean Constanţa din data de 13 decembrie 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
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2. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a unor mandate de 

consilier judeţean, ca urmare a demisiilor. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  

 

3. Proiect de hotărâre privind validarea unui mandat de consilier judeţean. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  

 

4. Proiect de hotărâre privind validarea unui mandat de consilier judeţean. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  

 

5. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului judeţului Constanţa în 

cadrul Adunării Generale a Asociaţiei INOMAR CLUSTER. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea asigurarii serviciilor de pază şi monitorizare 

pe anul 2020 la obiectivele aparţinând Consiliului Judeţean Constanţa cu Direcţia 

de Pază a Judeţului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

7. Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare de învăţământ special liceal 

şi special postliceal din judeţul Constanţa, pentru anul şcolar 2020-2021. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  

 

8. RETRAS Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

– faza DTAC+DT aferenţi obiectivului „Amplasare catarg port drapel la 

Pavilionul Expoziţional Constanţa din B-dul Mamaia nr.331A”. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga  

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici – faza 

DTAD aferenţi obiectivului „Desfiinţare corpuri C16, C19, C20, C21, C24, C25, 

C29, C33, situate în judeţul Constanţa, localitatea Eforie Sud, str. Republicii 

nr.7”. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga  

 

10.  RETRAS Proiect de hotărâre privind aprobarea regulamentului de organizare şi 

funcţionare a Centrului de Excelenţă în Turism şi Servicii „Tomis”, imobil aflat 

în domeniul public al Judeţului Constanţa, precum şi a contractului de utilizare 

temporară-cadru şi a  proceselor verbale de predare-primire. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
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11. Proiect de hotărâre privind stabilirea unor tarife, taxe şi taxe speciale pentru anul 

2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor 

T.Burada”, pentru anul 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  

________________________________________________________________ 

13. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor social financiar doamnei 

Dinescu Elena Adriana. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

  

14. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a sălii de spectacole din 

cadrul Centrului Multifuncţional Educativ pentru Tineret „Jean Constantin” către 

Curtea de Apel Constanţa, în data de 31.01.2020, pentru organizarea 

evenimentului cu titlul „Dezbatere asupra activităţii din anul 2019                             

a instanţelor de judecată dobrogene, ca serviciu de interes public”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

 

 

X 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bună ziua tuturor!  

        La mulți ani, pentru anul 2020! Vă doresc să aveți un an cât mai bun,                     

plin de împliniri din punct de vedere administrativ.  

      Salut prezența domnului Decebal Făgădău, primarul Municipiului Constanța 

reședință de județ, și îi mulțumesc pe această cale pentru prezență.   

       Astăzi, pe ordinea de zi, avem 12 de proiecte de hotărâre și 2 proiecte                        

de hotărâre pe ordinea suplimentară.  

       Doamna Belu, vă rog frumos să faceți prezența.  

Dna. Belu Mariana: Sunt 35 de consilieri județeni prezenți. Ședința este legal 

constituită.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dau citire proiectelor de pe ordinea suplimentară.  

       - Cine este pentru proiectele aflate pe ordinea suplimentară? Abțineri? 

Împotrivă? Vă mulțumesc.   

Dna. Belu Mariana: 33 de voturi pentru.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Cine este pentru întreaga ordine de zi supusă atenției 

dumneavoastră? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.   

Dna. Belu Mariana: 33 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului 

Judeţean Constanţa din data de 13 decembrie 2019. 

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.   

Dna. Belu Mariana: 33 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

2. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a unor mandate de 

consilier judeţean, ca urmare a demisiilor. 

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.   

Dna. Belu Mariana: 33 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

3. Proiect de hotărâre privind validarea unui mandat de consilier judeţean. Doamna 

Belu! 

Dna. Belu Mariana: Vă rog, să se prezinte Comisia de validare! Vă rog                            

să prezentați documentele de identitate pentru cei doi viitori consilieri județeni! 

       Domnule președinte, Comisia de validare, a propus validarea doamnei Iuruc 

Luminița și a domnului Tromiadis Mircea.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Supun aprobării consiliului validării doamnei                  

Iuruc Luminița în funcția de consilier județean.  

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.   

Dna. Belu Mariana: 33 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doamna Iuruc Luminița, vă rog frumos, depuneți 

jurământul! 

Dna. Iuruc Luminița: Subsemnata Iuruc Luminița, consilier în cadrul Consiliului 

Județean Constanța, în conformitate cu prevederile articolului 32, aliniatul 1, 

articolului  34, aliniatul 1 și articolului 90 din Legea 215/2001 a administrației 

publice locale, republicată și modificată, depun în fața Consiliului Județean 

următorul jurământ: 
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         "Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ceea                 

ce îmi stă în puterea și priceperea mea pentru binele locuitorilor județului Constanța.  

Aşa să îmi ajute Dumnezeu!” 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

4. Proiect de hotărâre privind validarea unui mandat de consilier judeţean. 

       - Cine este pentru validarea domnului Tromiadis Mircea în calitate de consilier 

județean? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.   

Dna. Belu Mariana: 33 de voturi pentru. 

Dl. Tromiadis Mircea:  

        "Jur să respect Constituția și legile țării, și să fac cu bună credință tot ceea       

ce îmi stă în puterea și priceperea mea pentru binele locuitorilor județului Constanța.  

Aşa să îmi ajute Dumnezeu!”.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

5. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului judeţului Constanţa                       

în cadrul Adunării Generale a Asociaţiei INOMAR CLUSTER. 

         Din partea grupului PSD propunerea este domnul Bereș Adrian Petre.                     

Din partea grupului PNL?  

Dl. Iordache Marian: Fără propunere.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Din partea grupului PMP?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu avem propuneri.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Din partea grupului ALDE? 

Dl. Learciu Dumitru Daniel: Nu avem propuneri. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doamna Belu?  

Dna. Belu Mariana: Continuăm dezbaterea proiectelor de hotărâre până la tipărirea 

buletinelor de vot. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Trecem mai departe și după aceea vom vota.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea asigurării serviciilor de pază şi monitorizare 

pe anul 2020 la obiectivele aparţinând Consiliului Judeţean Constanţa                                

cu Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 

Dl. Iordache Marian:  Domnule președinte, la acest proiect de hotărâre grupul 

consilierilor PNL are următorul punct de vedere: 

          Deoarece în Codul administrativ există un principiu, și anume acela                          

de utilizare eficientă a fondurilor publice și, constatând că propunerea 

dumneavoastră  este cu 40% mai mare decât propunerea de piață  pentru tariful   orar  
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de pază, noi considerăm că este o irosire a banului public, de aceea noi nu vom vota 

pentru acest proiect. Noi vom vota împotrivă! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, domnule consilier! 

Dl. Iordache Marian: De asemenea, aș dori să vă spun că, faptul că această Direcție 

de Pază lucrează cu Consiliul Județean conform unui contract de atribuire directă                

și nu prin licitație, ar trebui să vă dea de gândit și să micșorați acest tarif pentru                    

ca el să fie aprobat în Consiliul Județean.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, domnule consilier. Continuați, 

spuneți! 

Dl. Crușoveanu Marian : Intervin după ce terminați dumneavoastră! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dacă ați luat cuvântul! 

Dl. Crușoveanu Marian : Răspundeți domnului consilier județean.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dacă ați cerut cuvântul. Aveți dreptul domnule 

consilier județean, poftiți!  Aveți dreptul la  30 de secunde! 

Dl. Crușoveanu Marian : Voiam să pun o întrebare, dacă este domnul director                       

de la Direcția de Pază.  

         În eventualitatea, și cred cu siguranță că va trece acest proiect de hotărâre,                  

am o întrebare pentru dânsul:  

         Din moment ce acest contract nu poate fi retroactiv, să ne explice și nouă cum 

plătește angajații Direcției de Pază, în perioada de la 1 ianuarie și până la intrarea                 

în vigoare a acestei hotărâri având în vedere că Contractul lor de prestări servicii                 

a expirat la sfârșitul anului? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ați terminat?  

Dl. Crușoveanu Marian : Am finalizat.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, domnule consilier! Aș fi vrut                               

să cunoașteți legea după 3 ani și jumătate! Dar, dacă nu o cunoașteți este problema 

dumneavoastră! 

       În primul rând, este Contract de prestări servicii pentru anul 2020. 

       În al doilea rând, domnule consilier pentru dumneavoastră, această direcție            

este a Consiliului Județean, nu este o direcție privată. Este Direcția Județeană                   

de Pază  a Consiliului Județean.  

        În al treilea rând,  în ceea ce privește prețul, este același preț ca în perioada 

2018-2019. Acesta nu s-a modificat pentru anul 2020. Singura majorare care                     

s-a făcut este cea prevăzută în Hotărârea de Guvern prin care s-a majorat salariul 

minim pe economie de la 1 ianuarie 2020 semnată de domnul Premier Ludovic 

Orban.Vă mulțumesc!  

       - Cine este pentru?  
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Dl. Crușoveanu Marian: O secundă, vă rog! Domnule președinte!  Și în trecut                

am menționat același lucru, că tariful Direcției de Pază este cu 40% mai mare decât 

cea mai scumpă ofertă de pe piața liberă! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, haideți să nu facem politică                          

la Consiliul Județean!  Să fim pragmatici și obiectivi, cum am fost de fiecare dată!  

Dl. Crușoveanu Marian: Să fim pragmatici și să vorbim despre eficientizarea 

folosirii banului public!  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dacă vorbiți peste mine, nu ne vom înțelege niciodată! 

Nu vom ajunge nicăieri! 

Dl. Crușoveanu Marian: Aici vorbim despre eficientizarea cheltuielilor! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Exact cum v-am respectat până acum, vă rog frumos 

să mă respectați și pe mine când vorbesc! V-am dat cuvântul, ați vorbit,                               

vă mulțumesc! 

Dl. Crușoveanu Marian: Vă respect! Am mai cerut cuvântul încă o dată! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ați terminat de vorbit? 

Dl. Crușoveanu Marian: Nu! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:Continuați! 

Dl. Crușoveanu Marian: Ați spus că acest Contract de prestări servicii                             

care va fi supus votului acum este pentru anul 2020, da?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Pe anul 2020, în întregimea lui.  

Dl. Crușoveanu Marian: Pe anul acesta. Ei bine, de la începutul anului 2020                    

până în ziua de astăzi nu au contract. Și, acest Contract de prestări servicii supus 

astăzi votului  nu poate fi retroactiv. Nu poate acoperi perioada 1-15 ianuarie.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ați terminat?  

Dl. Crușoveanu Marian: Întrebarea mea este: Cum vor plăti acești oameni,                     

din moment ce Contractul de prestări servicii nu este retroactiv?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ați terminat? Vă mulțumesc.  

       Repet, dacă nu cunoașteți legea este strict problema dumneavoastră,                        

este un contract pe anul 2020. Și cred că am fost foarte clar.  

       Dacă nu vreți să înțelegeți, este strict problema dumneavoastră. Vă rog frumos 

citiți legislația în vigoare încă o dată. Și după aceea avem o discuție.  

        - Cine este pentru? Abțineri?  

Dl. Crușoveanu Marian: O secundă! Deci, la ora aceasta se prestează un serviciu 

de pază de către Direcția de Pază pentru care nu există contract. La ora aceasta 

păzesc pro bono. Nu există contract! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, ați terminat?  V-am dat cuvântul 

de trei ori! Am închis acest subiect! Mulțumesc foarte mult! Dacă nu cunoașteți 

legea, este strict problema dumneavoastră! Vă rog frumos, citiți legea cu mare 

atenție! Sau mai faceți o facultate de Drept dacă mai este nevoie.  
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        - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

Dna. Belu Mariana: 20 voturi pentru, 14 voturi împotrivă (grupul PNL)                             

și 1 abținere ( Dl. Goidea Florin).  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

7. Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare de învăţământ special liceal 

şi special postliceal din judeţul Constanţa, pentru anul şcolar 2020-2021. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

Dna. Belu Mariana: 35 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Proiectul de hotărâre nr.8 este retras.  

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici – faza 

DTAD aferenţi obiectivului „Desfiinţare corpuri C16, C19, C20, C21, C24, C25, 

C29, C33, situate în judeţul Constanţa, localitatea Eforie Sud, str. Republicii nr.7”. 

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

Dl. Crușoveanu Marian: Dacă se poate o intervenție, domnule președinte!                         

O mențiune, de fapt! 

       La corpul C33 colegii dumneavoastră au venit și cu poze. De la toate corpurile 

care urmează a fi demolate. Această discuție am avut-o și în trecut.  

       A fost o problemă? De ce s-a reluat? Că am votat o dată desființarea acestora 

prin demolare. S-a întâmplat ceva de mai votăm încă o dată?  

       Deci, există un proiect de hotărâre care prevede demolarea acestora. De ce mai 

votăm încă o dată?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, dumneavoastră ați spus foarte clar. 

Dar, vă rog frumos, nu veniți nepregătiți la ședință.  

        Atunci am aprobat demolarea. Dacă vă uitați foarte bine la hotărâre, titlul spune 

clar " aprobarea indicatorilor tehnico-economici – faza DTAD".  

       Nu pot să vă învăț la fiecare ședință legislația în vigoare. Vă rog frumos! 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, credeți-mă că dumneavoastră nu o 

știți pe cea națională. Credeți-mă! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Cum? 

Dl. Crușoveanu Marian: Nu o știți pe cea națională. Credeți-mă! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă bâlbâiți! Am înțeles! Vă mulțumesc!  

Dl. Crușoveanu Marian: Și voiam să fac mențiunea că la corpul C33  nu aveți               

ce demola. Să țineți cont de corpul C33, că acolo nu există o structură, este pur                    

și simplu o grămadă de moloz! O veți vedea în poze. Am înțeles, ca să o închideți              

în acte!  Am înțeles! 
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       Dar cel care va presta serviciul nu are cum să factureze acea demolare pentru     

că  nu există fizic clădirea.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bine.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Pentru că nu poate să factureze stadiul fizic, a băgat 

excavatorul și demolează.  

Dl. Crușoveanu Marian: Da, despre asta este vorba! Nu poate factura serviciul de 

demolare pentru că el nu există! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Dar ca să îl scădem din contabilitate, trebuie să facem 

acest demers.  

Dl. Crușoveanu Marian: Acest lucru l-am înțeles. Spre surprinderea domnului 

Țuțuianu, am înțeles! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, domnule consilier!  

         - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

Dna. Belu Mariana: 35 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Proiectul de hotărâre nr. 10 este retras. 

11. Proiect de hotărâre privind stabilirea unor tarife, taxe şi taxe speciale pentru anul 

2020. 

        - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

Dna. Belu Mariana: 35 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare                     

a evaluării anuale a managerului Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor 

T.Burada”, pentru anul 2019. 

        - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

Dna. Belu Mariana: 35 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

13. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor social financiar doamnei 

Dinescu Elena Adriana.  

        Aș dori să aprobați acest proiect, este vorba despre acel accident de mașină 

unde a decedat un părinte, iar celălalt părinte a rămas cu 5 copii. Un caz special și vă 

rog frumos să îl aprobați.  

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

Dna. Belu Mariana: 35 voturi pentru.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

14. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a sălii de spectacole din 

cadrul Centrului Multifuncţional Educativ pentru Tineret „Jean Constantin” către 

Curtea de Apel Constanţa, în data de 31.01.2020, pentru organizarea evenimentului  

cu titlul „Dezbatere asupra activităţii din anul 2019 a instanţelor de judecată 

dobrogene, ca serviciu de interes public”. 

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

Dna. Belu Mariana: 35 voturi pentru.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: O să vă mai rog să rămânen câteva minute pentru                  

a desemna reprezentantul judeţului Constanţa în cadrul Adunării Generale                          

a Asociaţiei INOMAR CLUSTER. 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, putem avea o discuție liberă? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu am închis ședința de Consiliu Județean.  

Dl. Crușoveanu Marian: Și nu am dreptul să vorbesc?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Aveți tot dreptul să vorbiți în cadrul ședințelor                      

de Consiliu Județean și în cadrul proiectelor pe care le-am supus dezbaterii. Dacă 

mai aveți ceva de spus sau de adăugat la proiectul de hotărâre nr. 14, cu toată 

sinceritatea, vă dau cuvântul! 

Dl. Crușoveanu Marian: Este vorba despre proiectul de hotărâre nr. 8. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Întrucât cel care l-a inițiat l-a retras, în ședința 

următoare vom discuta despre acest proiect.  Este un proiect de hotărâre retras,                      

nu se află pe ordinea de zi. Vă mulțumesc! 

Dl. Crușoveanu Marian: Referitor la legalitate, că tot vorbim despre Pavilionul 

Expozițional, și spuneți că sunteți un cunoscător al legii, ne puteți spune ceva despre 

Autorizația de Construire? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, vedeți vreun proiect de hotărâre 

referitor la Pavilionul Expozițional?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Pentru catarg?  

Dna. Belu Mariana: Pentru asta se fac aceste documente.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Pentru asta se fac documentele acestea.  

Dl. Crușoveanu Marian: Am menționat, pentru că era vorba despre cunoașterea 

legislației, că este nevoie de Autorizație de Construire.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Dar nu a zis nimeni că nu este nevoie de Autorizație                  

de Construire.  

Dna. Belu Mariana: Asta facem.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Aceștia sunt pașii legali care trebuiesc urmați pentru                      

a obține Autorizația de Construire.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Vicepreședinte, nu îl învățați pe domnul 

consilier Crușoveanu Marian legislația, că este greu la vârsta aceasta.  
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Dl. Palaz Claudiu Iorga: A întrebat de Autorizația de Construire și am vrut                        

să îl lămuresc.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Presupun că domnul consilier cunoaște răspunsul 

dinainte. Doar vrea să puncteze politic astăzi.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: În următoarele 6 luni ne așteaptă vremuri grele. 

Dl. Crușoveanu Marian: Ca să nu mai vorbim de cadastru.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, după cum observați, echipa                               

de la Consiliul Județean Constanța, indiferent de ceea ce doriți dumneavoastră, 

funcționează foarte bine.  

Dl. Bizineche Adrian: Propun ca la următoarea ședință să discutăm despre cadastru. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Data viitoare vin îmbrăcat în costum.  

Dl. Crușoveanu Marian: Să respecte procedura de licitații.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Ca să îl facem mai bine.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult, domnule consilier.  

Dl. Lămureanu Gheorghe: Aș dori să adresez o întrebare celor care se ocupă                   

de Inspectoratul Școlar Județean. În legătură cu proiectul de hotărâre nr.7.                      

Dacă în județul Constanța mai sunt școli care au toaletele în curte?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bună întrebare, domnule consilier.  

       Întrebați-l pe colegul dumneavoastră, consilierul județean Crușoveanu Marian,                      

care a fost inițiatorul unui proiect care a fost votat. Ați văzut că s-au alocat sumele, 

dar presupun că, dumnealui fiind inițiatorul acelui proiect, a și verificat dacă primarii 

au făcut aceste toalete.  

Dl. Crușoveanu Marian: Am și fost sunat de o parte din ei.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Deci, îl puteți întreba. 

Dna. Bercaru Nicoleta: Să ne spună unde au fost făcute.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier,  Inspectoratul Școlar Județean                

nu este în subordinea Consiliului Județean Constanța, este în subordinea 

Ministerului Învățământului. Cu tot respectul! 

Dna. Bercaru Nicoleta: Să ne spună și nouă care sunt școlile unde au fost făcute.  

Dl. Crușoveanu Marian: Sunt anexate la hotărâre.  

Dna. Bercaru Nicoleta: Spuneți-ne în ce comune! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunteți inițiatorul proiectului, presupun că mai știți               

la ce comune v-ați referit! Am înțeles, nu aveți un răspuns! Mulțumesc! 

       Votul pentru domnul Bereș Adrian Petre este: 27 voturi pentru, 8 voturi 

împotrivă, nici un vot anulat. Domnul Bereș Adrian Petre este reprezentantul 

judeţului Constanţa în cadrul Adunării Generale a Asociaţiei INOMAR CLUSTER 

începând de azi.  

       Domnule consilier, v-am respectat întotdeauna, respectați-mă când vorbesc! 
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      Vă mulțumesc  foarte mult, domnilor consilieri pentru prezența la ședință.                      

La finalul ședinței, domnule Crușoveanu și dragi consilieri județeni                              

PNL, v-aș  ruga, pentru că aveți guvernul dumneavoastră, să  faceți  și 

dumneavoastră drumuri la București și să obțineți fonduri pentru Județul              

Constanța, pentru dezvoltarea acestui județ.  

       Vă mulțumesc foarte mult! Am să declar asta de fiecare dată de câte ori aveți 

guvernul dumneavoastră! 

 

 

 

Președinte,  

Ţuţuianu Marius Horia  

 

 

 

 Secretar General al Județului,  

            Belu Mariana  

 

 

                                                                                                          Întocmit,  

                                                                                                         Pîrvu Lidia  


